
Zeman: Zawsze miałem nadzieję na powrót do Romy
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Zdenek Zeman był dziś po południu gościem stałej ekspozycji na temat

historii Romy przy ulicy Via Baccina, gdzie spotkał się z Unią Kibiców Romy

(UTR). Trener powiedział też przy tej okazji kilka słów.

 

- Wybrałem Romę, która ma uważam najlepszych kibiców na świecie, choć inni

twierdzą, że są lepsi od nas. Dziękuję wam. Zawsze miałem nadzieję na powrót do

Romy. Miałem wielkie pragnienie, jednak czasami pragnienie nie wystarczy. Chcę

dać satysfakcję kibicom.

 

Marquinho?

- Zobaczymy. Wy podajecie terminy zamknięcia operacji, do których jeszcze nie

doszło.

Czego oczekujesz po werdykcie Federalnego Trybunału Sprawiedliwości?

- Oczekuję, że reguły będą przestrzegane.
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